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        Information

      

      
        Varför fiber?

        Fiber är en framtidssäker och driftsäker infrastruktur vars kapacitet aldrig slår i taket. De befintliga teknikerna
        erbjuder alla i någon form begränsningar som inte gör dem till seriösa framtidsalternativ, och dessutom blir de
        färre. Telia/Skanova investerar inte längre i det gamla kopparnätet som byggdes för telefoni,
        utan låter det förfalla och har i många delar av Sverige redan börjat montera ner det.

        Andra tekniker

        ADSL

        Lever i det gamla kopparnätet med osäker framtid. På tok för långsamt för dagens tjänsteutbud. Fungerar dåligt långt
        ifrån telestationen. Risk för fullbokning i telestationer.
        
3G/4G

        Dålig täckning på vissa platser. Risk för kapacitetsbrist då fler och fler mobiltelefoner och surfplattor utnyttjar nätet.
        Inte speciellt tillförlitligt. Abbonnemang med begränsad kapacitet där månadskvota kan ta slut redan efter 4-8 timmars
        tittande på SVT Play.

        Kostnader

        Efter installation brukar en genomsnittsförening kunna erbjuda TV (ca. 20 kanaler), 100MBit Bredband och Telefoni för
        ca. 300-350kr/mån. Jämförelseexempel: Telia ADSL 8MBit 309:-/m + TV Boxer/parabol 300:-/m + Telefoni 145:-/m = 754:-/m.
        Investeringen för installationen betalar sig i de flesta fall redan efter 5-6 år, och då får man dessutom långt bättre tjänster.

        Värde

        Nu för tiden är det nästan det första en ung köpare frågar mäklaren; vilka anslutningsmöjligheter finns det till internet?
        En fastighet blir mer lättsåld och tilltalar en större grupp köpare. Det innebär i sin tur att bygden inte dör ut och att
        det fylls på med nya barnfamiljer och yngre generationer. Fiber skapar också ett värde i att det blir lättare att etablera
        alla typer av företag på landsbygden, folk kan arbeta hemifrån mm.
        En uppskattning från en fiberförening i Varberg ett år efter installation är att fastigheter säljs för i genomsnitt 50.000:-
        mer om de var anslutna till fibernätet, och enligt mäklare i området är attraktionskraften genomgående högre på dessa
        fastigheter.

        Varför anmäla sig?

        Vi har valt att bosätta oss på tok för glest för att någon aktör skall finna ett marknadsmässigt skäl till att
        erbjuda denna typ av tjänst. Det är därför upp till oss själva, gör vi ingenting så kommer ingenting att hända.
        Vill vi ha en levande hembygd så måste infrastrukturen följa med i tiden.

        Kan jag inte vänta och se vad som händer?

        För att kunna komma vidare i ett ev. projekt måste det finnas underlag för att göra beräkningar.
        Vi ber därför alla intresserade att ta några minuter och anmäla sig, risken är annars att det inte ser ut att
        finnas tillräckligt med intresserade för att gå vidare.
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        Om föreningen

      

      
        Vilka är vi?


        Styrelsen består idag av:

        Peter Gustafsson

        Daniel Lundberg

        Jonas Rydén

        Markus Olofsgård

        Kristina Kasp

        Roy Jansson

        Jörgen Rosenlöf

        Tobias Eklind

        

        Vidare adjungerar vi allt som oftast följande personer till styrelsegruppens arbete:

        Bengt Evaldsson

        Katharina Bodén

        Kristina Kasp

        Pelle Pettersson

        Anders Bern

        OBS! Fler tänker som du!

        Vänligen kontakta i första hand områdesansvariga för ditt område framför Styrelsemedlemmar vid diversefrågor om te.x. avtal, priser och förutsättningar.
        Arbetsbördan är hög och vi behöver fördela trycket över hela organisationen.
        Facebookgruppen är också ett bra forum för frågor av allmän karaktär.
        Kontakt Zitius/Relacom

        
         Vid frågor om beställning, betalning mm. vänd er i första hand till 
         Zitius kundtjänst.
        

        
        Vid frågor om projektets genomförande (grävning, markavtal, klagomål på utförande mm.) vänd er i första hand till 
        Relacom på e-post projektkontoret@se.relacom.com. 
        Ange "Starrkärr fiber" som ämne och sedan vad ärendet gäller med adress, fastighetsbeteckning, adress mobilnr mm.
        

        

        

        Områdesansvariga:

        Bräcke

        Jan Skog 0723205135

        Sten Andersson 0706644041

        Burhult

        Stefan Karlbom 0739745218

        Olof Stigh 0705-086094

        Mikael Gurebo 073-5932486

        Djupevik

        Grim Schjetne 0303-229445

        Magnus Söderlund 0706665091

        Hult

        Mats Ackberger  0708350584

        Hältorp

        Anders Bern  0303-746330

        Katharina Bodén  0303 740603

        Järnbo

        Christina Rosenlöf  0702-112494

        Håkan Andersson  0702172089

        Ranneberg

        Joakim Wiik  0736199916

        Niklas Svoboda  0722-617674

        Relsbo

        Paul Green  0704-008349

        Ryd

        Dan Olteus  0766-499004

        David Rydén  0723-625309

        Sune Rydén  0705-739936

        Sannum

        Jonas Krafft  0707-653594

        Starrkärr

        Johan Wallgren 0707-512324

        Lars Pettersson 0706-425867

        Svenstorp

        Bengt Evaldsson  0737162935

        Ralph Hermansson 0303-746499

        Uspastorp

        Viktor Sahlin  0730-649052

        Christer Karlsson 0709-699075

        Utby

        Ronny Olausson  0737364086

        Vimmersjön

        Daniel Sjöberg  0725647900

        Fredrik Gustavsson  0708-982856

        Ölanda

        Robert Berntsson  070-748 29 47

        


        Starrkärrs fiber ekonomisk förening

        c/o Daniel Lundberg

        Starrkärr 360

        446 95 Älvängen

        

        Org.Nr: 769628-4756

        Bankgiro: 316-4621

        

        info@starrkarrsfiber.se
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        Medlemsansökan

      

      
        Markera din bostad genom att dra den röda markeringen på kartan nedan till rätt position.
        Inga av de uppgifter du anger nedan kommer att delas ut till andra eller visas publikt på denna sida,
        med undantag för positionsmarkeringen som visas för alla anmälda
        i menyvalet "Karta anmälningar" (dock utan namn etc).
        


        

        


        
          Namn
          
        

        
          Adress
          
        


        
          Postnummer
          
        

        
          Ort
          
        


        
          Fastighetsbeteckning
          
        

        
          Epost
          
        

        
          Telefon
          
        

        
        
      

      
        Avbryt
        Skicka ansökan
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        Frågor och svar

      

      
        • Fråga 1: När skall insatsen betalas?
        
Den delas upp i tre omgångar. 1:a troligtvis runt kvartal 2 2016.
        



        • Fråga 2: Påverkar anslutningsgraden i delområden om dessa områden utelämnas?

        Nej alla delområden kommer få följa med på tåget.
        



        • Fråga 3: Intresserade utanför upptagningsområdet. Kan de rent tekniskt anslutas senare?

        Svar ja – om tillräckligt många är intresserade och ekonomiska/tekniska förutsättningar finns.
        



        • Fråga 4: Har vi marginal i maxtaket på insatsen för att slippa ändra i stadgarna om anslutning blir dyrare?

        Svar Ja.
        



        • Fråga 5: Grävdjup inom tomt?

        Ca 30-70cm beroende på markbelastning.
        



        • Fråga 6: Kan byanätsavgiften justeras uppåt för att täcka t.ex. lån?

        Ja den kan justeras efter beslut från styrelsen. Inte troligt att denna justeras uppåt utan stämmobeslut.
        



        • Fråga 7: Skall alla göra 3 dagsverken?

        Svar ja. Exakt hur dessa tas ut är inte fastställt, kan t.ex. handla om grävning på egen tomt.
        



        • Fråga 8: Vad gör man om man har berg inne på tomtgränsen?

        Det finns lösningar, man kan t.ex. klamra fast slangen.
        



        • Fråga 9: När börjar byanätsavgiften tas ut?

        När nätet är klart att tas i bruk av medlem.
        



        • Fråga 10: Anslutningspunkten på fastigheten, var hamnar den?

        Enligt ök. (t.ex. vilket tomthörn). Avlämningspunkt troligtvis utanpå husfasad.
        



        • Fråga 11: Kommer hela nätet driftsättas samtidigt?

        Svar: Troligtvis allteftersom beroende på byggstatus. Dock förhoppningsvis inom samma kvartal.
        



        • Fråga 12: Vad händer om markägare runt omkring medlem inte medger dragning?

        Man ritar om nätet eller tittar på andra tekniska lösningar.
        



        • Fråga 13: Var lämnar man in anslutningsavtal?

        Via post till föreningens adress. Områdesansvariga kan ta upp avtal.
        



        • Fråga 14: Kan man använda befintligt rör på sin fastighet, t.ex. Skanovas?

        Man får inte använda utrustning som ägs av annan utan att först tala med ägaren.
        



        • Fråga 15: Vad skall jag fylla i vid rubriken Anslutningsavgift på anslutningsavtalet?

        Summan av alla anslutningsavgifter enligt §6 i anslutningsavtalet, exkl. insats och andra avgifter.
        Exempel: Normalfallet där ett hushåll skall ha en anslutning till en byggnad är anslutningsavgiften 100:-.
        



        • Fråga 16: Hur gör jag om jag inte kan/vill gräva själv på egen tomt?

        Ev. så kommer vi att se på något centralt administrerat erbjudande för de som vill få grävt på egen tomt.
        Det är dock inte beslutat ännu, men om inte annat har vi flera medlemmar i föreningen med egna mindre maskiner som uttalat
        sig positiva till att hjälpa till mot en avgift. Vi återkommer när vi har mer information och är övertygade
        om att det kommer finnas gott om alternativ för detta.
        



        • Fråga 17: Om man har flera byggnader inom samma fastighet, avräknas deras anslutningsavgift mot framtida insats om man senare avstyckar dessa?

        Nej. Dock så har vi efter att rådfrågat vår juridiska expertis med anledning av frågor runt detta som uppkom på vår extra
        föreningsstämma 6/10-15 ändrat ståndpunkt gällande flera insatser på samma fastighet (tidigare: inte möjligt).
        Vi kan nu administrera flera byggnader på samma fastighetsbeteckning (A,B,C...) för att kunna ta upp insats för dessa extra byggnader direkt, i stället för
        en förhöjd anslutningsavgift (om så önskas). Detta för att man inte skall straffas med en extra anslutningsavgift på den extra byggnaden om man
        redan nu vet att denna kommer att styckas av i framtiden och då ändå kommer att betinga en ny insats.
        Separata anslutningsavtal för dessa extra byggnader krävs med detta upplägg.
        



        • Fråga 18: Varför måste jag betala byanätsavgift även om jag bara vill ha kanalisation till tomtgräns?

        Det finns avskrivningsregler som belastar föreningens anläggningsvärde (alltså det gemensamma nätet). Detta måste skrivas av enligt gängse bokföringsregler,
        och en stor del av byanätsavgiften är just en avskrivningspeng. Till detta tillkommer bl.a. underhåll och reparationer.
        Även om en fastighet inte är inkopplad hela vägen så är man lika mycket en medlem i föreningen med lika stort delägande i anläggningen som alla andra,
        och därför "drabbar" avskrivningen dig på samma sätt som vid en vanlig anslutning.
        Detsamma gäller underhåll, även om din fiber inte nyttjas så finns den nergrävd och ansluten från närmaste kopplingspunkt vid din fastighet hela vägen till centralen,
        och är alltså lika utsatt / i behov av underhåll som en aktiv anslutning.
        



        • Fråga 19: Vilka finansieringsalternativ erbjuds?

        Swedbank Älvängen har lämnat en offert till
        våra medlemmar ang. blancolån om så önskas. Förmånligast borde dock vara att utöka era befintliga bolån om den möjligheten finns.
        



        • Fråga 20: När returneras kopia på anslutningsavtalet?

        Tidigast runt årsskiftet 2015/2016.
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        Kontakt Zitius/Relacom

        
         Vid frågor om beställning, betalning mm. vänd er i första hand till 
         Zitius kundtjänst.
        

        
        Vid frågor om projektets genomförande (grävning, markavtal, klagomål på utförande mm.) vänd er i första hand till 
        Relacom på e-post projektkontoret@se.relacom.com. 
        Ange "Starrkärr fiber" som ämne och sedan vad ärendet gäller med adress, fastighetsbeteckning, adress mobilnr mm.
        

        Senaste nyheter

        
          	2023-06-27	
                  Protokoll årsstämma
                  Protkoll från årsmötet går att finna här.
              
	2023-06-13	
                Årsmöte 2023
                Starrkärrs fiber ek. för. kallar till årsmöte Tisdagen den 27/6 2023 kl. 19.00 på Starrkärrs bygdegårds parkering.
                Bifogade filer: Kallelse, Årsredovisning/Revisionsberättelse.
              
	2022-06-29	
                  Protokoll årsstämma
                  Protkoll från årsmötet går att finna här.
              
	2022-06-10	
                Årsmöte 2022
                Starrkärrs fiber ek. för. kallar till årsmöte Onsdagen den 29/6 2022 kl. 19.00 på Starrkärrs bygdegårds parkering.
                Bifogade filer: Kallelse, Årsredovisning, Revisionsberättelse.
              
	2021-06-30	
                  Protokoll årsstämma
                  Protkoll från årsmötet går att finna här.
              
	2021-06-08	
                Årsmöte 2021
                Starrkärrs fiber ek. för. kallar till årsmöte Onsdagen den 30/6 2021 kl. 19.00 på Starrkärrs bygdegårds parkering.
                Bifogade filer: Kallelse, Årsredovisning, Revisionsberättelse.
              
	2020-06-16	
                Årsmöte 2020
                Starrkärrs fiber ek. för. kallar till årsmöte Tisdagen den 30/6 2020 kl. 19.00 på Starrkärrs bygdegårds parkering.
                Bifogade filer: Kallelse, Årsredovisning, Revisionsberättelse.
              
	2019-07-02	
                      Protokoll årsstämma
                      Protkoll från årsmötet går att finna här.
                  
	2019-06-10	
                      Årsmöte 2019
                      Starrkärrs fiber ek. för. kallar till årsmöte Måndagen den 24/6 2019 kl. 19.00 i Starrkärrs bygdegård.
                      Bifogade filer: Kallelse, Årsredovisning samt Revisionsberättelse.
                  
	2018-06-27	
                Protokoll årsstämma
                Protkoll från gårdagens årsmöte går att finna här.
                
	2018-06-05	
                Årsmöte 2018
                Starrkärrs fiber ek. för. kallar till årsmöte Tisdagen den 26/6 2018 kl. 19.00 i Starrkärrs bygdegård.
                Bifogade filer: Kallelse, Årsredovisning, Revisionsberättelse.
                
	2017-09-15	
                Protokoll årsstämma
				Protokoll från årsmötet 29/6
              
	2017-03-24	
                Nyheter juli
				Alla byråkratiska hinder avklarade.
                Mer information finns i
                nyhetsbrevet för juli.
              
	2017-06-15	
                Årsmöte 2017
                Starrkärrs fiber ek. för. kallar till årsmöte Torsdagen den 29/6 2017 kl. 18.30 i medborgarhusets aula, Alafors.
                Bifogade filer: Kallelse, Årsredovisning/revisionsberättelse.
                
	2017-04-05	
                Nyheter april
				Månadens nyhetsbrev handlar bl.a. om styrelsens val av Zitius som avtalspart,
                och vad man kan göra om man av misstag skrivit på med IP Only.
                Bifogat:
                Nyhetsbrevet för april,
                Ångerblankett för avtal med IP-Only.
              
	2017-03-31	
                Klargörande angående IP-only
Som ni säkert redan märkt så har vissa i området fått erbjudande av IP-only att ansluta sig till deras fibernät. Detta erbjudande har ingenting med föreningen Starrkärrs fiber att göra, och är inte något som erbjuds i samarbete med föreningen så som lite luddigt antyds i deras utskick. Styrelsen vill härmed förmedla några ståndpunkter kring situationen:

 

• Starrkärrs fiber har alltid arbetat efter modellen solidaritet mellan medlemmarna. Om ett annat företag nu skulle plocka russinen ur kakan så innebär det naturligtvis högre kostnader för de som inte fått något erbjudande från IP-only. När övertagandet med Zitius förhandlades fram var en grundförutsättning att ALLA medlemmar skulle få vara med, till samma pris.

• En av de sakerna som talade emot IP-only när vi övervägde deras erbjudande om att ta över vårt projekt är facit av hur de byggt i tätorterna i Ale. Det finns gator som redan fått grävas upp 2-3 gånger för att åtgärda fel, det talas om underdimensionerade kabelkanaler som stressar fibern och ett allmänt slarvigt intryck av utfört arbete.

• De flesta av föreningens medlemmar har redan signerat avtal med Zitius. Om resterande medlemmar väljer att skriva med IP-only så finns naturligtvis inte underlag för någon part att gå vidare och vi står alla utan en anslutning.

• Man bör ifrågasätta affärsmoralen i ett bolag som agerar på detta vis, och ta sig en allvarlig funderare på om man vill sätta sig i en beroendeställning som kund till ett sådant.


Vi vill åter igen påminna om att gå in på länken som skall ha kommit i tidigare utskick ifrån Zitius "Fiber till alla", och signera detta innan 15/4. Om ni saknar utskicket, har några andra problem eller frågor runt avtalet - tveka inte att kontakta Zitius kundtjänst på landsbygd@zitius.com alternativt 020-118500.
              
	2017-03-24	
                Nyheter mars
				Äntligen är kommersiell aktör upphandlad och projektet börjar röra på sig.
                Mer information finns i
                nyhetsbrevet för mars.
                

                Bifogat: Anslutningsavtal för utskrift,
                för de av er som inte önskar signera digitalt.
              
	2017-02-01	
                Nyheter februari / protokoll extrastämma
				Februaris nyhetsbrev står att
                finna här,
                med information om upphandling av kommersiell aktör.
                Protokoll från extrastämman 24/1
              
	2017-01-09	
                Extra föreningsstämma
                Starrkärrs fiber ek. för. kallar till föreningsstämma Tisdagen den 24/1 2017 kl. 18.30 i medborgarhusets aula, Alafors.
                Bifogade filer: Kallelse.
              
	2017-01-04	
								Nyheter januari
								

								Leif Axelsson har valt att avgå som styrelseordförande för Starrkärrs fiber.
                                Han kommer att tillsvidare ersättas av Peter Gustavsson som tillförordnad ordförande
                                fram till årsmötet som planeras i mars. Anledningen till Leifs avgång är att han anser att
                                det engagemang som krävs är större än det han har möjlighet att bidra med i dagsläget.
                                Det finns en risk att Leifs känsla delas av fler av våra engagerade medlemmar och vi
                                behöver därför säkerställa att fler i föreningen engagerar sig aktivt.
                                Allt engagemang emottages tacksamt. Det är framförallt arbetet med markavtal som fortfarande
                                kräver insatser så hör av er till er områdesansvarige om ni har möjlighet att lägga någon
                                timme för att få de sista markavtalen i hamn. Om ni önskar engagera er på annat sätt
                                så ta kontakt med Peter eller någon annan i styrelsen och berätta vad ni kan bidra med så
                                ska vi hitta en plats åt er. Kontaktuppgifter finns här på hemsidan.
              
	2016-11-21	
								Nyheter november

Upphandling
Arbetet med att få till ett anbud inom vår budget fortsätter.

Markavtal
Områdesanvariga och markgruppen har gjort ett jättejobb vilket har lett till att vi tar steg framåt när det gäller markavtal. Två områden, Svenstorp och Hult är helt klara. Statusen på övriga områden framgår av tabellen nedan. Om du bor i ett område som inte är färdigt och har någon timma att avvara för att ro markavtal i hamn så tveka inte att kontakta din områdesansvarig. Kontaktuppgifter finns på hemsidan.
	Område	Antal färdiga avtal	Andel färdiga avtal
	Bräcke	3	11%
	Burhult	18	69%
	Djupevik	8	69%
	Hältorp	36	89%
	Hult	6	100%
	Järnbo	9	72%
	Ölanda	16	67%
	Ranneberg	10	80%
	Relsbo	9	68%
	Ryd	26	59%
	Sannum	16	52%
	Starrkärr	34	76%
	Svenstorp	35	100%
	Uspastorp	9	36%
	Utby	28	68%
	Vimmersjön	6	58%



Styrelsen fokuserar nu på att få de sex områden som är närmast att bli helt färdiga att bli helt färdiga. Detta innebär att det i dagsläget finns en lista på 36 punkter som vi betar av. När dessa områden är färdiga så flyttas fokus till nästa grupp om sex.
		      
	2016-10-10	
								Nyheter oktober
								
Upphandling

                Upphandlingen har visats sig vara mer problematisk än förutsett. Entreprenörsbranschen upplever för värvarande en stark högkonjunktur och har därmed höjt sina priser. Detta har lett till att inga av de inkomna anbuden ligger inom budget. Ett intensivt arbete pågår för närvarande för att hitta vägar att sänka kostnaderna.
                
Markavtal

                Det går framåt för markgruppen, 65 % av avtalen är klara. Ett antal problem kvarstår dock. All hjälp och stöd till markgruppen är välkommet.
                
Anslutningsavtal

                Ett antal anslutningsavtal har inkommit efter utsatt datum styrelsen har beslutat att:
                Sent inkomna anslutningsavtal inom vårt område fram till dags dato kommer att få samma villkor som de inkomna i tid.
              
	2016-09-23	
								Infobrev
								

								Septembers nyhetsbrev står att
                finna här.
              
	2016-08-25	
								Markavtalsgruppen informerar
								

								Nu intensifierar vi höstens / sensommarens/ arbete med att få markavtalen klara i bygden. Varje markägare med dragning hos sig blir kontaktad av områdesansvarig eller av oss och detta skall gås igenom och kommas överens om. Ni känner er mark bäst och vart det är mest lämpligt / billigast.
                Huvudregel; samförstånd är billigt och bra. Utan markavtal ingen fiber.
                Vi kommer att fokusera 2 områden i taget samtidigt som vi kommer samla områdesansvariga för att starta igång hösten då det händer!
                Just nu är mer än 50% av avtalen inne. Krama en områdesansvarig, stötta och hjälp henne eller honom och häng på!
                Markavtalsgruppen är en grupp som skall försöka hitta lösningar där dragningen kört fast eller där markägaren tex inte går att finna och det kan bli frågan om tvingande ledningsrätt.
                

                Bredband på landsbygden

                IT infrastrukturprogram i Ale kommun 2014-2020

                Gemensam skrivelse om marktillträde Byanätsgruppen

                Vi hörs!

                Christer Karlsson, Bengt Evaldsson, Anders Bern, Katarina Bodén och Niklas Svoboda
              
	2016-08-10	
								Uppdaterad info ang. första inbetalningen
								

								Då arbetet med upphandling fortfarande pågår så dröjer den första inbetalningen ytterligare.
                Vi kan tyvärr inte ange en exakt tidpunkt för när detta kommer att vara klart men vår förhoppning är att kunna ge vidare besked
                under höstens inledande del.
              
	2016-05-11	
								Nyhetsbrev
								

								Vårt senaste nyhetsbrev går att ladda ner här.
              
	2016-04-30	
								Bidrag beviljat
								

								Äntligen har vår förening beviljats stödbidrag, se denna länk för officiell källa.
								Mer information följer. Justerat protokoll från årsmötet finner ni här,
								presentationen från densamma finns här.
              
	2016-04-06	
                Årsredovisning/revisionsrapport
                Finner ni på denna länk.
                
	2016-04-01	
                Årsmöte 2016
                Starrkärrs fiber ek. för. kallar till årsmöte Tisdagen den 19/4 2016 kl. 18.00 i medborgarhusets aula, Alafors.
                Bifogade filer: Kallelse
								samt Stadgeändringsförslag.
                
	2016-02-01	
Lägesrapport för arbetet i Starrkärrs Fiber


Bidrag. Länsstyrelsen har äntligen börjat handlägga vårt ärende som vi nu kompletterar med en del efterfrågat material. Detta är fantastiska nyheter. Förutsatt att allt går vår väg och vi får bidraget beviljat kan vi nu våga hoppas att de första spadtagen kan tas under sommaren. Projektet beräknas sedan pågå i ca. 12 månader.


Förfrågningsunderlag. Upphandlingsgruppen har tagit fram ett gediget material som kommer att ställas ut enligt LOU (lagen om offentlig upphandling) till potentiella entreprenörer, sker så fort vi har fått ett positivt utfall av vår bidragsansökan.


Markupplåtelseavtal. Under februari kommer vi att via e-post och i det fall detta saknas, via brevpost, börja skicka ut information om markavtal till berörda markägare längs vår planerade ledningsväg. Någon vecka efter detta så kommer vi att följa upp med ett telefonsamtal i avsikt att boka upp ett personligt möte för att gå igenom avtalet, den tilltänkta ledningssträckan och andra detaljer. Mottagare kan vara medlemmar i vår föreningen, men behöver inte vara det. För den sista sträckan på egen tomt som vi alla kommer att gräva eller plöja i krävs inget avtal, utan detta är endast för de markägare som berörs av vårt sk. Byanät.


Projektombud. En ny roll introduceras inom föreningen inför projektet, nämligen "Projektombud". Dessa personer kommer att vara kontaktytan emellan entreprenören och föreningen när det blir dags att börja gräva i ett område. Vi har ett fåtal personer som ställer upp, men vi kommer att behöva vara flera. Känner ni att ni dagtid kan ställa upp med att vara kontaktperson för ev. frågor som dyker upp i ert område, hör gärna av er till info@starrkarrsfiber.se. Man behöver absolut inte kunna någonting om fiber, men man kommer tillsammans med andra Projektombud ansvara för att slussa frågor vidare och lösa lokala frågor på plats å föreningens vägnar så att det inte "går stopp" för entreprenören. Lokalkännedom är därför ett stort plus, och vi har stor förhoppning om att kunna engagera t.ex. er seniorer inom föreningen till dessa positioner.


Sist men inte minst ber vi åter igen att få lyfta fram våra fantastiska områdesansvariga. Många har redan haft kontakt med dem, och det är en massiv insats som utförs ute i stugorna. Med detta sagt så har vi fortsatt behov av hjälp, egentligen över hela organisationen. Känner ni att ett engagemang finns - hör av er! Vi har alltid behov av avlastning och inga förkunskaper (framför allt inte teknikrelaterade) är nödvändiga. Sänd ett mail till info@starrkarrsfiber.se med en kort beskrivning av dig själv, vi tar emot alla medlemmar med öppna armar. Hela projektet drivs som sagt ideellt och gör vi inte en gemensam insats så kommer vi inte att lyckas.

              
	2015-12-02	
Nu har vi fått in drygt 500 anslutningsavtal vilket innebär att vi känner oss trygga med att kunna genomföra projektet, dock så behöver vi för att vara säkra på att kunna hålla utlovad budget få in ca. 70 avtal ytterligare.

Då vår administration i vanlig ordning släpar en aning så kommer det att gå att lämna in avtal en tid ytterligare och få ansluta

till utlovad kostnad. När vi hunnit gå igenom alla inkomna avtal och gått vidare till nästa steg så kommer eftersläpare att i minsta fall själva få stå för extra omprojekteringskostnader för att få ansluta sig (löpande timkostnad för vår projektör). Missar man dessutom vår bidragsrunda så kan det handla om kostnader på uppemot 32.000:- för bara anslutningen. Vi kan inte ge ett exakt slutdatum så det kan vara lurigt att vänta för länge.

Nu är det man ur huse som gäller! Varje extra anslutningsavtal vi får in säker allas vår anslutningskostnad och borgar för bättre förhandlingsläge/kostnader gentemot leverantörer, bättre service från servicepartners, m.m. Kolla med era grannar och bekanta på bygden, dela Facebookinlägg och sprid informationen vidare. Många av våra äldsta grannar kan ha svårt att ta till sig information iom. avsaknad av internet, där är det bra om folk de redan litar på kan förklara vad det handlar om. Se kartan på www.starrkarrsfiber.se för en ögonblicksbild.

Avtalen kommer att börja returneras i takt med att vi behandlat dem, det kan dock dröja fram emot årsskiftet för vissa avtal.

God jul önskar Styrelsegruppen!
                
	2015-11-26	
                Finansiering & status
                Vi inväntar just nu att de sista anslutningsavtalen skall komma in. Efter detta blir det en administrationsperiod, och vi har förhoppningar om att
                kunna börja returnera avtal innan årets slut. Swedbank Älvängen har lämnat en offert till
                våra medlemmar ang. blancolån om så önskas. Förmånligast borde dock vara att utöka era befintliga bolån om den möjligheten finns.
                
	2015-10-21	
                Klargörande gällande insats och flera byggnader
                Vi har fått lite nya uppgifter om vad som gäller ang. insats vs. anslutningsavgifter för de som vill ansluta flera byggnader inom samma fastighet.
                Se Frågor & Svar, fråga nummer 17.
                
	2015-10-08	
                Information från extra föreningsstämman 6/10 2015
                Vi vill tacka för ert tålamod med det lokala trafikkaoset, ert överseende med att vi tog med för få anslutningsavtal att skriva på samt förtroendet vi får och känner.
                Här finner ni Presentationen &
                Protokollkopia.
                Sedan tidigare: Kallelse samt Stadgeändringsförslag.
                
	2015-01-31	
                Ale stadsnät / IP-Onlys storsatsning
                Frågan har ställts om och i så fall i vilken utsträckning Ale stadsnät påverkar vårt pågående fiberprojekt.
                Det korta svaret är inte alls, då detta endast kommer att byggas ut i tätbebyggt område, vilket är direkta motsatsen till vårt område. Äger du en fastighet inom
                deras tilltänkta områden så ta kontakt med dem direkt för att utreda dina anslutningsmöjligheter.
              


        

        Välkommen till gemenskapen!

        
          Vi som är intresserade av ett snabbare och säkrare bredband i bygden runt Starrkärr (Utby, Grolanda, Kilanda,
          Kollanda, Bräcke, Ryd, Sannum, Vimmersjön, mm) håller just nu på att organisera oss.

          För 100 år sedan drogs elen ut på landsbygden kooperativt och nu är det dags för nästa steg.
          När inte kommersiella krafter finner det lönsamt behövs frivilligt initiativ för att skapa en motsvarande ny vägförening eller
          kraftförening så att vi på landet har samma förutsättningar som stadsbor.
          


          För mer information om vad det innebär med fiberanslutning till ditt hem, se här.

          Karta med föreningsområde finner du här.

          

          Föreningens arbetsmodell:

          • Arbetsområde är Starrkärr med omnejd (se kartlänk ovan).

          • Installationskostnad för 1st. anslutning max. 20.000;- uppdelat på 3-4 delbetalningar. Möjlighet till finansiering erbjudes genom samarbetspartner.
                 Första betalningstillfälle blir troligtvis under kvartal 2 2016.

          
          För detaljinformation, se våra stadgar samt anslutningsavtal i menyn ovan.

          


        

        
          Frågor och svar
          
          Zitius anlutningsportal
        

      

    

  